

2023-08-28

Dr. Horton ၏ အပတ်စဉ် မိသားစု သတင်းစကား

ထူးချွန်သောပုဂ္ဂိုလ် Maya Angelou က "သင်ဘယ်မှာရောက်ခဲ့တယ်ဆိုတာ သင် မသိမချင်းအထိတော့ သင် ဘယ်ကိုသွားမလဲဆိုတာကို သင် တကယ်မသိနိုင်ဘူး" ဟု ထင်ထင်ရှားရှားပြောခဲ့ပါသည်။" တိုးတက်မှုသည် သင်ရောက်ရှိနေသည့်နေရာနှင့် သင်ရောက်ရှိနေသည့်နေရာကို ပြတ်သားစွာ အကဲဖြတ်ရန် လိုအပ်ကြောင်း ဤအားကောင်းသောစကားလုံးများက ကျွန်ုပ်တို့အား သတိပေးသည်။

ကျွန်ုပ်တို့၏ ထူးချွန်မှုအတွက် အနှောင့်အယှက်ပေးခြင်း (Disrupting for Excellence) အစပျိုးမှု ဆက်လက်ရှိနေသည်နှင့်အမျှ ကျွန်ုပ်တို့သည် ကျွန်ုပ်တို့၏လက်ရှိအနေအထား၊ ဤနေရာကိုယူဆောင်လာခဲ့သည့်လမ်းကြောင်းနှင့် မည်သို့အကောင်းဆုံးရှေ့ဆက်ရမည်ကို နားလည်ရန် ထက်မြက်စွာအာရုံစိုက်ထား ဆဲဖြစ်သည်။ သို့သော် ကျွန်ုပ်တို့၏ကျောင်းသားများအတွက် ပိုမိုတောက်ပသောအနာဂတ်ကို ပုံဖော်နိုင်ရန် ကျွန်ုပ်တို့ ပိုမိုကောင်းမွန်စွာ အဆင်သင့်ရှိနေမည်ဖြစ်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ရည်မှန်းချက်မှာ ကလေးတိုင်းအတွက် ပညာရေး၊ လူမှုရေး၊ စိတ်ပိုင်းဆိုင်ရာ၊ နှင့် ရုပ်ပိုင်းဆိုင်ရာ တိုးတက်မှုကို ပံ့ပိုးပေးသည့် ပညာရေးဆိုင်ရာ အတွေ့အကြုံကို မြှင့်တင်ရန်ဖြစ်သည်။

ပြီးခဲ့သည့်အပတ်က မီးမောင်းထိုးပြချက်တစ်ခု - ကျွန်ုပ်တို့၏ ပညာရေးဘုတ်အဖွဲ့အဖွဲ့ဝင်များသည် ကျွန်ုပ်တို့၏စုပေါင်းနားလည်မှုနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုကို အားကောင်းလာစေရန်အတွက် ရည်ရွယ်၍ နှစ်ရက်တာ အပန်းဖြေရီးထွက်ရန် ရည်မှန်း ထားပါသည်။ ဤအပန်းဖြေရီးသည် ကျွန်ုပ်တို့၏ခရီး၏အရေးပါသောကဏ္ဍများအတွက် ပွင့်လင်းသော ဆွေးနွေးမှုများနှင့် အပီအိုများအတွက် ပလပ်ဖောင်းတစ်ခု ပေးထားသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ပြည့်စုံသော မဟာ စီမံကိန်း E-SPLOST ပရောဂျက်များ၊ ဘဏ္ဍာရေးထိန်းချုပ်မှုများ၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ ပထမဆုံးရက် 30 ကို ကြီးကြပ်ရေးမှူးအဖြစ် ပြန်လည်သုံးသပ်ခြင်းနှင့် အခြားအရာများကဲ့သို့သော အကြောင်းအရာများကို ကျွန်ုပ်တို့ စစ်ဆေးခဲ့ပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့၏ ပြီးပြည့်စုံသော မဟာ စီမံကိန်း နှင့် E-SPLOST ပရောဂျက်များသည် ခရိုင်အဆောက်အဦများနှင့် လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုများ ပိုမိုကောင်းမွန်လာစေရန် ကျွန်ုပ်တို့၏ မျှဝေထားသော ရည်မှန်းချက်ကို ချိန်ညှိကာ ဗဟိုအဆင့်တွင် စတင်ခဲ့ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ အချို့သော ကျောင်းများတွင် လူဦးရေကျပ်သိပ်ခြင်းနှင့် အရင်းအမြစ်များအား အပြည့်အဝ အသုံးမချနိုင်ခြင်း အစရှိသည့် စိန်ခေါ်မှုများအား စီမံဖြေရှင်းရန် အဓိက အထူးအာရုံပြုလျက် ကျွန်ုပ်တို့၏ အမျိုးမျိုးကွဲပြားသော ကျောင်းသားလူထုကြီး၏ လိုအပ်ချက်များကို အကောင်းဆုံး ဖြည့်ဆည်းပေးနိုင်မည့် ဖြစ်နိုင်ခြေရှိသော နည်းဗျူဟာများတို့ကို ကျွန်ုပ်တို့ ဆွေးနွေးခဲ့ကြပါသည်။

ပြည်သူ့ဘဏ္ဍာငွေများကို တာဝန်ယူကြီးကြပ်သူများအနေဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဘဏ္ဍာရေးဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များကို ဂရုတစိုက်အကဲဖြတ်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ တည်ဆဲ၊ သစ္စာရှိသော ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု၊ ပူးတွဲလုပ်ဆောင်ခြင်း၊ နှင့် Georgia စာရင်းစစ်ဌာနနှင့် ၎င်း၏အေဂျင်စီ၏ လိုအပ်ချက်များနှင့်အညီ ခိုင်မာသောဘဏ္ဍာရေးဆိုင်ရာ အလေ့အကျင့်များရရှိရန် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဆက်ကပ်အပ်နှံမှုကို ထင်ဟပ်စေသည်။

ကြီးကြပ်ရေးမှူးအဖြစ် ပထမဦးဆုံး ရက်ပေါင်း 30 ကို တွေးကြည့်မိစဉ် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများ၊ ဆရာမများ၊ မိသားစုများနှင့် အသိုင်းအဝိုင်း လုပ်ဖော် ကိုင်ဖက်များ၏ ဖွဲ့မလျော့ဘဲ အပ်နှံမှုကြောင့် ကျွန်ုပ်တို့အား လှုံ့ဆော်ခံရပါသည်။ [Snapfinger မူလတန်း](#)၊ [Columbia အလယ်တန်းကျောင်း](#) နှင့် [Towers အထက်တန်းကျောင်း](#) တို့အား ပေးအပ်ချီးမြှင့်သော မကြာသေးမီက [H-PRIDE အသိအမှတ်ပြုလက်မှတ်များ](#) သည် ကျွန်ုပ်တို့၏မစ်ရှင်ကိုရှေ့ဆက်တွန်းအားပေးမည့် အဓိကတန်ဖိုးများကို ထိန်းသိမ်း ရာတွင် ကျွန်ုပ်တို့၏အပြန်အလှန်ကြိုးပမ်းမှုများ အတွက် ခိုင်လုံသောသက်သေ တစ်ခုဖြစ်သည်။

ကျွန်ုပ်တို့၏ အနားယူသုံးသပ်မှုအစီအစဉ်နှင့်ပတ်သက်ပြီး ပိုမိုစုံလင်စွာ သိရှိလိုပါက၊ [ဤတွင်](#) နှိပ်ခြင်းဖြင့် အစီအစဉ် အပြည့်စုံကို လေ့လာဖို့ရန် သင့်အား ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။ ဤရင်းမြစ်သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဆွေးနွေးမှုများနှင့် တင်ပြချက်များကို ပိုမိုနက်ရှိုင်းစွာ ထိုးထွင်းသိမြင်စေမည်ဖြစ်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့သည် ဤမျှဝေသည့်ခရီးကို ဆက်သွားသည့်အခါ ကျွန်ုပ်တို့၏ စုပေါင်း အပ်နှံမှုသည် ကျွန်ုပ်တို့၏တိုးတက်မှုကို တွန်းအားပေးကြောင်း သတိရပါ။ သင်၏ မယိမ်းယိုင်သောပံ့ပိုးမှုသည် ကျွန်ုပ်တို့၏ကျောင်းသားများ၊ အသိုင်းအဝိုင်းနှင့် အချင်းချင်းအတွက် ပိုမိုတောက်ပသောအနာဂတ်ကို ဖန်တီးရန် ကျွန်ုပ်တို့အား ခွန်အားဖြစ်စေပါသည်။